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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till kultur- och demokratiminister Alice Bah Kuhnke (MP)

2014/15:464 Upphandling på Kulturdepartementet

Den 27 februari 2015 kunde vi i Aftonbladet under rubriken ”Kultursektorn ska 
spegla hela Sverige” läsa en artikel undertecknad av kulturminister Alice Bah 
Kuhnke. I artikeln står följande text:

"Vi inleder ett samarbete med Rättviseförmedlingen – – – Vi har därför nu 
inlett ett samarbete mellan Kulturdepartementet och Rättviseförmedlingen. 
Rättviseförmedlingen kommer att få i uppdrag att ta fram en lista med namn 
som kan bli aktuella att utses som ledamöter i styrelser och insynsråd.

Rättviseförmedlingen kommer även att delta i vidareutbildningen av de 
tjänstepersoner på Kulturdepartementet som rent praktiskt bereder arbetet med 
att föreslå namn.  Mångfaldsperspektivet finns redan med i vårt arbete, men det 
finns alltid en förutsättning att utvecklas och bli en viktig föregångare.”

Innehållet i texten talar tydligt om att ett samarbete mellan Kulturdepartementet 
och Rättviceförmedlingen har inletts och att Rättviseförmedlingen också 
kommer att delta i att vidareutbilda tjänstepersoner.

 

Med anledning av lagen om offentlig upphandling, LOU, och dess krav på 
öppen och rättvis upphandling när statliga myndigheter köper till 
exempel konsulttjänster vill jag därför fråga kultur- och demokratiminister 
Alice Bah Kuhnke: Hur har lagen tillämpats i processen inför att uttalandet 
gjordes den 27 februari 2015 avseende att samarbete inletts mellan 
Kulturdepartementet och Rättviseförmedlingen?

………………………………………

Ann-Charlotte Hammar Johnsson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2015-04-24
Besvaras senast
2015-05-06 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


